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Algemene beschouwingen begroting 2022 

 
Voor ons ligt de begroting 2022, de laatste 
begroting van deze bestuursperiode. Een 
beleidsarme begroting, zo omschrijft het 
college deze, maar toch worden er 33 nieuwe voorstellen gedaan. Een 
aantal voorstellen vloeit voort uit al eerder genomen besluiten zoals het 
Integraal Huisvestingsplan, modernisering van brengparkjes, vervangen 
van riolering en de aanleg van drainage. 
 
Een ander deel van de voorstellen omvat uitbreiding van de 
personeelsformatie. De noodzaak hiervoor wordt goed onderbouwd. Er 
komen immers nog steeds nieuwe taken op de gemeente af en die 
moeten uitgevoerd worden door en met gekwalificeerde medewerkers.  
 
Voor wat betreft voorstel 23 Opkomst verhogende activiteiten en 
inwerken nieuwe raad vindt de CDA-fractie een lijsttrekkersdebat of 
debatavonden per dorpskern niet de geëigende vorm, omdat de kiezer 
hiermee niet voldoende bereikt wordt.  
 
De financiële positie van de gemeente Bloemendaal is momenteel goed 
te noemen. Het beleid van het huidige college heeft hier zeker aan 
bijgedragen. Deze goede positie zorgt ervoor dat de investeringen die 
gedaan moeten gaan worden in onderhoud van de schoolgebouwen en 
de riolering financieel verantwoord kunnen plaatsvinden. Toch zijn er ook 
onzekerheden zoals de uitwerking van de herverdeling van het 
Gemeentefonds. Deze zou voor Bloemendaal wel eens zeer ongunstig 
uit kunnen pakken. We zullen dus ‘scherp aan de wind’ moeten blijven 
zeilen om ook in de toekomst ervoor te zorgen dat we op een 
verantwoorde manier om blijven gaan met onze middelen. 
 
Samenwerking 
Bloemendaal werkt binnen de regio samen binnen diverse verbanden. 
Dit is ook wel nodig want de grens houdt immers niet op bij onze 
gemeente.  
 
Samenwerking hoeft natuurlijk niet op alle gebieden plaats te vinden. 
Voor het CDA is het uitgangspunt: zelfstandig omdat het kan, 
samenwerking waar noodzakelijk (benodigde slagkracht en kennis, 
complexiteit vraagstukken, bovengemeentelijke thema’s).  
 
Het kan zeker niet de bedoeling zijn dat Bloemendaal zich 
ongeclausuleerd over zal leveren aan welk samenwerkingsverband dan 
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ook. Sprekend voorbeeld is de MRA. De raad van Bloemendaal zal altijd 
het laatste woord moeten hebben over onderwerpen die het 
Bloemendaals grondgebied betreffen. 
 
Het CDA wil hierbij opmerken dat de democratische controle van de 
diverse samenwerkingsverbanden wel verbetering behoeft. 
 
Omgevingsvisie 
Recentelijk is de eerste opzet van de Omgevingsvisie besproken in de 
commissie Grondgebied. Elke gemeente moet zo’n visie opstellen in het 
kader van de inwerkingtreding van de Omgevingswet. De commissie 
Grondgebied heeft om diverse redenen het raadsvoorstel teruggestuurd 
naar het college. Wel zijn er vanuit de commissie suggesties gedaan hoe 
het proces kan worden voortgezet. Hoe denkt het college hier invulling 
aan te geven? Hoe ziet het tijdpad er nu verder uit? 
 
Vuurwerk 
Al enkele jaren treft Bloemendaal maatregelen om overlast door 
vuurwerk te voorkomen. Daar wordt zelfs extra budget voor uitgetrokken. 
Ondanks alle voorzorgsmaatregelen in de afgelopen jaren ontstaat er 
toch steeds meer schade en in het land vallen elk jaar weer meer 
vuurwerkslachtoffers.  
 
Uit een enquête onder de inwoners van Noord Holland blijkt dat 65,3 % 
voor een vuurwerkverbod in de gemeente is wegens: milieuschade, 
noodzakelijke inzet van hulpverleners, angst voor letsel, schade aan 
bezittingen, gezondheidsklachten en dierenleed. Volgens het CDA is er 
geen rede om aan te nemen dat dit in Bloemendaal anders zou zijn. 
 
Volgende week zal er een initiatiefvoorstel aan de orde komen waarin 
gepleit wordt voor een totaalverbod op vuurwerk. We weten inmiddels 
ook dat Haarlem een verbod heeft ingesteld. 
 
De CDA-fractie vindt dat Bloemendaal dit voorbeeld zal moeten volgen.  
 
Plannen provincie Noord-Holland 
Enkele weken geleden werd bekend dat de provincie Noord-Holland 
serieus werk wil maken van de invulling van het Natuurnetwerk 
Nederland. Voor Zuid-Kennemerland zou dit betekenen dat een brede 
strook langs de binnenduinrand tussen Velsen en de provinciegrens met 
Zuid-Holland omgezet zou moeten worden naar natuur en dat diverse 
bedrijven ernstig worden bedreigd in hun voortbestaan. 
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De communicatie vanuit de provincie over deze plannen mag op zijn 
zachtst gezegd als allerbelabberdst worden bestempeld. Het is logisch 
dat iedereen zich overvallen voelt en zeker als je te horen krijgt dat er 
mogelijk onteigend gaat worden als je niet meewerkt. 
 
De CDA-fractie wil vanuit de raad een duidelijk signaal afgeven over de 
plannen van de provincie en verwacht van het college een veel actievere 
inzet. De plannen treffen namelijk Bloemendaalse inwoners en bedrijven.  
 
De CDA-fractie zal een motie indienen waarin de raad gevraagd wordt 
zich uit te spreken tegen onteigening en een alternatief biedt voor 
uitbreiding van het Natuurnetwerk Nederland. 
 
Sociaal Domein 
Het CDA vindt het een goede zaak dat er extra geld beschikbaar komt 
voor de jeugdzorg. Dit ter compensatie van de tekorten in de zorg. De 
NOS heeft een enquête gehouden onder alle 352 gemeenten. Eén derde 
geeft te kennen dat deze 1,3 miljard euro voor de jeugdzorg slechts 
gedeeltelijk aan jeugdzorg wordt besteed. Het CDA vindt dit een 
alarmerende constatering. Hoe wordt deze bijdrage in de gemeente 
Bloemendaal besteed? 
 
We hebben uit de begroting begrepen dat een deel van dit geld 
beschikbaar komt aan het CJG. Kan het College ons aangeven hoe de 
hoogte van dit bedrag is vastgesteld en wat het CJG precies met deze 
extra bijdrage van plan is? 
 
Het CDA wil, om goed op de hoogte te blijven van de ontwikkelingen 
binnen de WMO en Jeugdzorg, een verantwoording van het College over 
zowel de gevolgde strategie als de keuzes die in de aanbesteding zijn 
gemaakt. Met name de specialistische jeugdzorg is kwetsbaar. De 
financiering van de zorg mag nooit alleen het leidend aspect zijn. Er is 
immers voldoende aan te merken op de kwaliteit en toegang tot de zorg. 
Jongeren mogen nooit de dupe zijn van een te strak financieel beleid. 
Inmiddels lopen de wachtlijsten voor de zorg weer op hebben we 
begrepen. Een zorgelijke ontwikkeling. 
 
Het CDA heeft kennis genomen van de gezamenlijke plannen voor 
huisvesting van Welzijn Bloemendaal en de bibliotheek. Op basis van 
een efficiënt gebruik van een geïntegreerd gebouw in plaats van 
afzonderlijke gebouwen is dit een goede zaak, maar dit is alleen mogelijk 
als de gemeente bereid is te willen investeren. De besparingen van de 
samenwerking van de twee organisaties is alleen mogelijk wanneer 
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Welzijn Bloemendaal en de bibliotheek in staat worden gesteld hun 
plannen vorm te kunnen geven. 
 
Het CDA is bijzonder geïnteresseerd in het onderzoek rond de 
financiering van de muziekschool. Wij wachten op het rapport en zijn 
benieuwd welke financiële consequenties een en ander tot gevolg 
hebben. 
 
Het CDA heeft uit de begroting op kunnen maken dat er wederom een 
toename van de overlast door jeugd is. Wij willen graag beter op de 
hoogte gehouden worden over deze vorm van overlast en zouden het op 
prijs stellen om mee te kunnen denken aan de oplossing hiervan. 
 
De formatie van de jeugdwerkers is verdubbeld naar 3,2 fte. Wij vinden 
het belangrijk dat er veel zorg voor de jeugd is. Wij zijn nog onvoldoende 
op de hoogte hoe deze uitbreiding van formatie ingevuld wordt. Graag 
willen wij hierover worden geïnformeerd. 
 
De ontwikkeling van het project buurtgezinnen in de gemeente 
Bloemendaal vinden wij een goede zaak. Wat is de rol van het Centrum 
van Jeugd en Gezin in dit project? 
 
Bloemendaal zelfstandig 
Tot slot, voorzitter. Inmiddels bent u alweer vier jaar burgemeester van 
Bloemendaal. U heeft laten zien dat u zich voltijds bezighoudt met het 
lokale bestuur en de lokale samenleving in al haar facetten. De CDA-
fractie spreekt de hoop en de wens uit dat u in 2022 met de nieuwe raad 
blijft staan voor een zelfstandige gemeente Bloemendaal. Uit diverse 
onderzoeken is immers gebleken dat de vorming van grotere gemeenten 
lang niet altijd leidt tot efficiency en kwaliteitsverbetering. Bovendien 
wordt in een grotere gemeente de afstand tussen inwoners en bestuur 
vrijwel altijd groter. In Bloemendaal is die afstand gelukkig een stuk 
kleiner. 
 
De CDA-fractie denkt dat behoud van onze prachtige leefomgeving 
alleen gewaarborgd kan worden door mensen die doordrongen zijn van 
de kwaliteiten van onze gemeente en zich daar sterk voor willen blijven 
maken. Wij gaan ervan uit dat het volgende gemeentebestuur onder 
voorzitterschap van onze burgemeester zich gedegen van deze taak zal 
kwijten. 


